
Protokół nr 1/2025 

z posiedzenia Komisji Rozwoju 

w dniu 23 stycznia 2025 r. 

 

WAK.0012.1.1.2025 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji Rozwoju odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie przy  

ul. Gen. Władysława Sikorskiego 11. Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, Mariusz 

Grzybek. 

Lista obecności Radnych – Członków komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Lista obecności Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji poinformował Członków Komisji, że być może w trakcie 

posiedzenia będzie musiał opuścić obrady. Wówczas przewodnictwo nad obradami przejmie 

Wiceprzewodnicząca Olga Wierzbicka.  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Podsumowanie realizowanych projektów i inwestycji w Powiecie Legionowskim w 2024 

roku. 

5. Zaplanowane projekty i inwestycje w Powiecie Legionowskim w 2025 roku wynikające 

z planu finansowego powiatu na 2025 rok. 

6. Przyjęcie sprawozdania z pracy komisji w 2024 roku. 

7. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia proponowanego 

porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 8 głosów „za”. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

Komisji przedłożono do zaopiniowania następujące projekty uchwał: 

 Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu 

w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2025. 

Zmiany w budżecie przedstawiła Skarbnik Powiatu, Pani Katarzyna Rembelska.  

Pani Skarbnik powiedziała, że jedną ze zmian jest zwiększenie planu wydatków o kwotę 

160.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania majątkowego pn.: „Zakup 

samochodu”. Środki zostają przeniesione na 2025 rok, ponieważ w 2024 r. nie zrealizowano 



przedmiotowego zadania, z uwagi na brak złożonych ofert w przeprowadzonym 

postępowaniu przetargowym. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła kwestię przesunięcia środków w kwocie 16.048,19 zł. 

Wyjaśniła, że są to środki dotyczące wydatków zmniejszających dług z tytułu rat 

odszkodowań dla byłych właścicieli nieruchomości wydzielonych pod poszerzenie dróg 

powiatowych wraz z uwzględnieniem waloryzacji. Środki te nie zostały wypłacone w 2024 

roku z uwagi na braki formalne ze strony wierzyciela, dlatego też zostają wprowadzone do 

planu 2025 roku. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Sylwester Sokolnicki, który zapytał o zwrot dotacji - ponad 

10.000,00 zł niewykorzystanej w 2024 r. przez Środowiskowy Dom Samopomocy  

w Serocku. Zapytał czy ta dotacja w bieżącym roku wróci do Domu Samopomocy oraz 

dlaczego dotacja nie została wykorzystana? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że środki te nie wrócą do budżetu, ponieważ jest to dotacja 

z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, jednoroczna, która po upływie roku 

kalendarzowego musi zostać zwrócona z odsetkami. Angaże ŚDS w Serocku musiał pokryć 

z własnych funduszy. 

Na pytanie dlaczego środki te nie zostały wykorzystane Pani Skarbnik odpowiedziała, że 

był to okres świąteczny, kiedy środki zostały przekazane i nie zostały wypłacone 

pracownikom. 

W związku z brakiem kolejnych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zarządził 

głosowanie. Wynik głosowania: 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących się i przeciw. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę Nr 55/VIII/2024 Rady Powiatu 

w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2025 - 2035. 

Pani Skarbnik powiedziała, że zmiany w WPF są konsekwencją uchwał przyjętymi przez 

Zarząd Powiatu w ramach kompetencji w okresie od 7 do 14 stycznia 2025 roku m.in.: 

wprowadzeniem dotacji na realizację przez Powiatowy Zespół Szkół Ponadpodstawowych 

im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie nowego projektu pn.: „Staże zawodowe bez granic” 

- współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus. 

Pani Skarbnik wspomniała również o zaplanowanej zmianie w budżecie w zakresie 

wprowadzenia nowego zadania majątkowego - zakup samochodu dla potrzeb Starostwa - 

o kwotę 160.000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Wobec braku zgłoszeń radnych do dyskusji, 

zarządził głosowanie. Wynik głosowania:  

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących się i przeciw. 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 



4. Podsumowanie realizowanych projektów i inwestycji w Powiecie 

Legionowskim w 2024 roku. 

O omówienie tego punktu Przewodniczący Komisji poprosił Naczelnika Wydziału Inwestycji 

i Remontów – Pana Pawła Zająca. 

Naczelnik Paweł Zając przedstawił prezentację, w której omówił inwestycje drogowe, 

inwestycje kubaturowe oraz dokumentacje projektowe wykonane w 2024 roku.  

Prezentacja „Podsumowanie realizowanych projektów i inwestycji w Powiecie 

Legionowskim w 2024r.” stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Po zakończeniu prezentacji przez Naczelnika, Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję, 

w której on sam jako pierwszy zabrał głos. Zapytał gdzie będzie się znajdowało wejście do 

łącznika budynków Starostwa oraz jak będzie wyglądała sala obrad? 

Naczelnik odpowiedział, że wejście do łącznika będzie w tym samym miejscu co obecnie. 

Przedstawił zdjęcie z prezentacji i objaśnił, że sala obrad będzie trochę mniejsza od 

poprzedniej, a przez ruchome ścianki będzie dawała możliwości modyfikacji rozmiaru  

w zależności od potrzeb. 

Przewodniczący zapytał także o drogę 1805W, na której powstała ścieżka rowerowa 

„ścieżka-wyspa”, czy miasto Serock planuje wykonać połączenie ścieżki do miasta? 

Naczelnik odpowiedział, że pierwszy odcinek tej drogi – ul. Nasielska w Serocku, to droga 

miejska, na której ruch jest powolny. Dodał, iż taka była też idea tej ścieżki, aby na terenie 

zabudowanym, gdzie nie ma konieczności separowania ruchu samochodowego od 

rowerowego, rowerzyści korzystali z pobocza drogi, a za wiaduktem gdzie jest dozwolona 

większa prędkość przenieść ruch rowerowy na ścieżkę.  

Następnie Radny Andrzej Olechowski zabrał głos, ponieważ zastanawiał się nad kwestią 

środków wydanych na inwestycję rozbudowy budynku Starostwa – koszt inwestycji to 24 

miliony złotych, a w 2024 roku wydano jedynie 400 tys. złotych.  

Naczelnik odpowiedział, że wykonawca dostał wynagrodzenie tylko za dokumentację 

projektową. 

Starosta dopowiedział, że inwestycja jest finansowana z Polskiego Ładu, co narzuciło na 

beneficjentów warunki płatności. Dodatkowo inwestycja ta jest w formie „zaprojektuj  

i wybuduj”, a do przetargu zgłosił się tylko jeden wykonawca. Następnie Starosta wyjaśnił 

kwestie opóźnień tej inwestycji, przez które wypłata wynagrodzenia dla wykonawcy 

również się opóźniła. 

Radny Andrzej Olechowski dopytał jeszcze o termin zakończenia tej inwestycji, czy 

rzeczywiście zakończy się w marcu 2026? 

Starosta odpowiedział, że ze względu na terminy płatności wykonawca ma motywację aby 

te prace nadrobić i zakończyć w terminie. 

Następnie Radny Olechowski z zadowoleniem zwrócił uwagę, że w 2024 roku, w gminie 

Nieporęt została wykonana inwestycja – ekspertyza mostu na Kanale Królewskim. Dopytał 

o inwestycję w Dąbkowiźnie czy coś zostało wykonane, bo w prezentacji Naczelnika o tym 

nie było. 



Starosta odpowiedział, że w prezentacji Naczelnika tego nie było, bo to zadanie było 

realizowane w większości w 2023 roku. Dodał, że jest projekt na tą drogę, jednak będzie 

on zmieniany, aby ograniczyć zakres prac i wydatki. 

Przewodniczący Komisji zakończył dyskusję i przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia. 

5. Zaplanowane projekty i inwestycje w Powiecie Legionowskim w 2025 roku 

wynikające z planu finansowego powiatu na 2025 rok. 

Ten punkt posiedzenia również omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów – Pan 

Paweł Zając. 

Naczelnik Zając przedstawił prezentację, w której omówił inwestycje drogowe oraz 

inwestycje kubaturowe zaplanowane na 2025 rok.  

Prezentacja „Zaplanowane projekty i inwestycje w Powiecie Legionowskim w 2025 r. 

wynikające z planu finansowego na rok 2025” zawarta jest w załączniku nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

Podczas realizacji tego punktu Przewodniczący Komisji opuścił posiedzenie,  

a przewodnictwo objęła Wiceprzewodnicząca Komisji Olga Wierzbicka. 

Wiceprzewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Jako pierwszy głos zabrał Radny Adam Nadworski, który dopytał o inwestycję budowy 

urządzeń zabezpieczających przed hałasem w ul. Krakowskiej w Legionowie, czy jest 

zaplanowane tylko wykonanie projektu czy całość inwestycji? 

Naczelnik Zając odpowiedział, że to cała inwestycja. Dodał, że trzeba taką budowę 

„przećwiczyć”, a w tym miejscu są warunki aby te urządzenia zamontować i przekonać się 

jak rzeczywiście będą działały. 

Radny Nadworski zapytał o inwestycję przebudowy skrzyżowania ul. Mireckiego z Aleją 

Legionów, czy planowane jest rondo przejezdne czy z wyspą? 

Starosta odpowiedział, że na tym skrzyżowaniu zmieści się pełnowymiarowe rondo. 

Radny Drozdowski zapytał czy obecnie ta inwestycja jest na etapie koncepcji? 

Starosta potwierdził, że jest to etap koncepcji z podpisaną umową na projekt. 

Radny Drozdowski dopytał czy wykonawca przedstawia koncepcję do akceptacji  

i przystępuje do projektu? 

Naczelnik Zając potwierdził i dodał, że geometria drogi jest już przyjęta. 

Wiceprzewodnicząca podziękowała Naczelnikowi i zamknęła ten punkt posiedzenia. 

6. Przyjęcie sprawozdania z pracy komisji w 2024 roku 

W związku z tym, że sprawozdanie z pracy komisji w 2024 roku, zostało Radnym przesłane 

wraz z materiałami do posiedzenia, Wiceprzewodnicząca przeszła do procedury głosowania. 

Wyniki głosowania: 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących się i przeciw. 

Sprawozdanie z prac komisji w 2024 roku zostało przyjęte jednogłośnie. 

 



7. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

Do protokołu nr 8/2024 z posiedzenia Komisji Rozwoju w dniu 18 grudnia 2024 nie 

zgłoszono żadnych uwag. Wiceprzewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie. Wynik 

głosowania: 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących się i przeciw. 

8. Wolne wnioski. 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie komisji zamknęła Wiceprzewodnicząca Olga Wierzbicka. 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Rozwoju 

 

mgr inż. Mariusz Grzybek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Katarzyna Meloch 


